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Følgende faste medlemmer møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Ståle Refstie Ordfører AP 
Janne Merete Rimstad Seljebø Medlem AP 
Bjørn Røkkum Medlem AP 
Anisa Ali Aden Medlem AP 
Lusie Gjersvoll Medlem AP 
Malene Aaram Vike Medlem AP 
Jonny Meland Medlem AP 
May Jorid Strand Medlem AP 
Jorunn Ellinor Silseth Medlem AP 
Edgar Normann Gundersen Medlem AP 
Arne Magne Rønningen Medlem AP 
Erling Outzen Medlem SV 
Jonas Bjørnson Koksvik Medlem SV 
Arne Christen Drøpping Medlem KRF 
Jørgen Inge Singsdal Medlem SP 
Einar Mo Medlem SP 
Maja Solli Medlem V 
Tone Hustad Medlem H 
Stig Rune Andreassen Medlem FRP 
Erling Rød Medlem FRP 

 
  



 
Følgende medlemmer hadde meldt forfall: 
Navn Funksjon Representerer 
Synnøve Helland Medlem SP 
Eystein Endreson Opdøl Medlem SP 
Lill-Elin Vangen Medlem FRP 
Bjørn Flemmen Steinland Medlem AP 
Marit Selfors Isaksen Medlem AP 
Sander Løken Berntsen Medlem AP 
Trygve Stavik Medlem AP 

 
Følgende varamedlemmer møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Ole-Anders Andreassen Sander Løken Berntsen AP 
Laila Rønningen Bjørn Flemmen Steinland AP 
Linn Rødset Marit Selfors Isaksen AP 
Halvard G Hagen Synnøve Helland SP 
Marit Hjellmo Eystein Endreson Opdøl SP 
Kjell Arne Nerland Lill-Elin Vangen FRP 
Anne Darleen Breisnes Trygve Stavik AP 

 
Merknader 

Til innkallingen: 

Representanten Erling Rød, FrP, bemerket at ettersendt sak 61/18; Høringsuttalelse til NOU 
2018:4 Sjøveien videre – forslag til ny havn- og farvannslov, ble sendt ut bare et par-tre dager 
før møtet når saken kunne vært sendt ut tidligere. 

 

Til dagsorden: 

Innbyggerspørsmål IS 1/18: Da spørsmålsstiller ikke var til stede ved behandlingen av saken, slik 
som reglementet krever, ble ikke spørsmålet lest opp og besvart.  Spørsmålet må derfor 
eventuelt utsettes til neste kommunestyremøte 05.09.2018. 

 

Habilitetsvurderinger: 

Sak 50/18: Representanten Jonny Meland ba om å få vurdert sin habilitet med bakgrunn i at 
han sitter i styret for organisasjonen «Et giftfritt Nesset», som er en politisk organisasjon som 
har engasjert seg i saken.  Rådmann Randi Dyrnes orienterte om at Meland er blitt erklært habil 
i tidligere behandlinger av samme sak i Sunndal kommune, men i forbindelse med Tingvoll 
kommune og fylkesutvalgets behandling av saken har de vurdert representanter med samme 
tilknytning til saken, inhabile.  Kommunestyret erklærte Jonny Meland habil, jf. 
Forvaltningslovens (Fvl.) § 6, 2. ledd. 

Sak 51/18: Representanten Erling Rød ba om å bli erklært inhabil med bakgrunn i at han er 
bygnings- og eiendomssjef ved Hydro Aluminium Sunndal, som er part i saken.  Kommunestyret 
erklærte Erling Rød inhabil, jf. Fvl. § 6, 1. ledd e). 



Sak 55/18: Representantene Jørgen Singsdal og Tone Hustad ble erklært inhabile i for bindelse 
med behandlingen av saken i økonomi- og planutvalget.  Kommunestyret erklærte Singsdal 
inhabil etter Fvl. § 6, 1. ledd e), og Hustad ble erklært inhabil etter Fvl. § 6, 2. ledd. 

 

Orienteringssak: 

Teknisk sjef Eilif M. Lervik orienterte om status for ras- og flomsikring. 

 

Permisjoner: 

Representanten Maja Solli, V, fikk innvilget permisjon i forlengelsen av lunsjpausen.  Maja Solli 
deltok derfor ikke under behandlingen av sak 48/18, som var første sak etter pausen. 

Representantene Einar Mo og Marit Hjellmo, SP, ble innvilget permisjon fra kl. 15.10 og deltok 
ikke fra og med behandlingen av sak 56/18.  Det var derfor 25 voterende fra sak 56/18. 

Representanten Linn Rødset, AP, ble innvilget permisjon fra kl. 17.00 og deltok ikke fra og med 
behandlingen av sak IN 4/18.  Det var derfor 24 voterende i IN 4/18, som var siste sak på 
dagsorden). 

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Randi Dyrnes Rådmann – deltok under hele møtet 
Andra Fivelstad Økonomisjef – deltok under behandlingen av sak 40/18 

– 49/18 
Anne Guri Aase Plansjef – deltok under behandlingen av sak 40/18 -  
Ildri Solbakk Personalsjef – deltok under behandlingen av sak 40/18 

– 48/18 
Ann Berit Vullum Pleie- og omsorgssjef – deltok under behandlingen av 

sak 40/18 – 48/18 
Liv Ingrid Horvli Skolesjef – deltok under behandlingen av sak 40/18 – 

53/18 
Mona Reinset Barnehagesjef – deltok under behandlingen av sak 

40/18 – 53/18 
Anne Kari 
Grimstad 

Sjef for NAV – deltok under behandlingen av sak 40/18 
– 48/18 

Britt Iren 
Bæverfjord 

Helsesjef – deltok under behandlingen av sak 40/18 – 
48/18 

Jan Erik Holthe Eiendomssjef – deltok under behandlingen av sak 40/18 
– 49/18 

Ole Magne 
Ansnes 

Kultursjef – deltok under behandlingen av sak 40/18 – 
48/18 

Eilif M. Lervik Teknisk sjef – deltok under behandlingen av sak 40/18 
– 49/18 

Sigrun Rødset Informasjonsleder – deltok under behandlingen av sak 
40/18 – 47/18 

 
  



 
Andre som møtte: 
Navn Stilling 
Bjarne Dyrnes Distriktsrevisor – deltok under behandlingen av sak 

40/18 – 48/18 
Kolbjørn Solem Daglig leder, Sunndal Energi KF – deltok under 

behandlingen av sak 45/18 og 46/18 
 

 

Møteprotokollen er ført av: 

_____________________ 

Brit Helene Resell 

utvalgssekretær 

 

Underskrift: 

Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført i møteboka, er i samsvar med det som 
ble vedtatt på møtet. 

______________________ ______________________ _______________________ 
   Arne Magne Rønningen     Ståle Refstie               Maja Solli 

            ordfører                                                                                                             
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Åpent innbyggerspørsmål 

  

IS 1/18 Innbyggerspørsmål til kommunestyret 13.06.2018 - 
ansattes bruk av parfyme i arbeidstiden 

 2018/1146 

  

Saker til behandling 

  

PS 40/18 Årsmelding for Sunndal kommune 2017  2018/1118 

PS 41/18 Sunndal kommune - regnskap 2017  2018/531 

PS 42/18 Finansrapport 2017  2017/1919 

PS 43/18 Årsmelding 2017 for Sunndal eldreråd  2018/57 

PS 44/18 Rebudsjettering av investeringer fra 2017 til 2018  2018/791 

PS 45/18 Sunndal Energi KF - Årsregnskap og årsberetning 2017  2018/990 

PS 46/18 Sunndal Energi KF - disponering av overskudd 2017  2018/1218 

PS 47/18 1. tertialrapport 2018 for Sunndal kommune  2018/997 

PS 48/18 Budsjettreguleringer som følge av tertialrapporten  2018/791 

PS 49/18 Tilbygg Sunndal brannstasjon - omdisponering av 
avsatte midler 

 2018/985 

PS 50/18 Høringsuttalelse og innsigelse til reguleringsplan for 
Bergmesteren Raudsand i Nesset kommune 

 2016/15114 

PS 51/18 Etablering av Newton-rom i Sunndal  2017/998 

PS 52/18 Interkommunal sjøområdeplan for Nordmøre - 
godkjenning av plan 

 2012/1680 

PS 53/18 Kvalitetsutvikling av oppvekstområdet på Nordmøre - 
Hovedprosjekt "Sammen skaper vi fremtiden" - Den 
gode oppveksteier 2040 - region Nordmøre 2017-2020 

 2017/2328 

PS 54/18 Reguleringsplan for rv. 70 Elverhøybrua - behandling 
av klage fra Anna Hildur og Erik Berg 

 2010/282 

PS 55/18 Omsorgsboliger i borettslag - vurdering av 
tildelingskriterier 

 2010/573 

PS 56/18 Ruteendringsprosessen 2019 - innspill fra Sunndal 
kommune 

 2018/899 

PS 57/18 Møtereglement for kommunestyret, økonomi- og 
planutvalget, oppvekst- og omsorgsutvalget, teknikk-, 

 2018/1151 



miljø- og kulturutvalget mv.  samt reglement for 
folkevalgtes innsynsrett - Revisjon 

PS 58/18 TrollheimsLab AS - salg av Sunndal kommunes 
aksjepost 

 2009/1207 

PS 59/18 TV-aksjonen 2018 - oppnevning av kommunekomité  2018/1111 

PS 60/18 Søknad om fritak fra verv som folkevalgt ut 
valgperioden, fra Synnøve Helland 

 2016/14649 

PS 61/18 Høringsuttalelse til NOU 2018:4 Sjøveien videre - 
forslag til ny havn- og farvannslov (tilleggssak - 
ettersendt) 

 2018/587 

  

Interpellasjoner 

  

IN 3/18 Interpellasjon til kommunestyremøte 13.06.2018 - 
plastforurensing, overgang til papirposer, fra Jonas 
Bjørnson Koksvik, SV 

 2018/1147 

IN 4/18 Interpellasjon til kommunestyremøte 13.06.2018 - 
utlånssentral som tiltak mot barnefattigdom, fra Arne 
Christen Drøpping, KrF 

 2018/1198 

  

Referatsaker 

  

RS 33/18 Forsøpling - vi har alle et ansvar! - Fylkesmannen 
oppfordrer ordførere og rådmenn til å mobilisere i 
kommunene 

 2018/883 

RS 34/18 Protokoll fra møte 04.04.2018 - Kontrollutvalget i 
Sunndal 

 2008/262 

RS 35/18 Melding om vedtak i fylkestinget 23.04.2018 - 
Selskapsgjennomgang i Varde AS 

 2010/534 

RS 36/18 Protokoll fra havnerådsmøte 27.04.2018  2009/1167 

RS 37/18 Protokoll fra ordinær generalforsamling i Bølgen Invest 
15.05.2018 

 2009/1529 

RS 38/18 Innkalling til generalforsamling i Sunndalsøra 
Samfunnshus BA mandag 18.06.2018 

 2017/592 

 
 

  



Åpent innbyggerspørsmål 

 

IS 1/18 Innbyggerspørsmål til kommunestyret 13.06.2018 - ansattes bruk av 
parfyme i arbeidstiden 
Behandling i Kommunestyret - 13.06.2018  

Spørsmålsstiller var ikke til stede.  Spørsmålet ble derfor ikke tatt opp til behandling, jf. 
Retningslinjer for åpne spørsmål fra innbyggerne i Sunndal kommunestyre, punkt 8. 

Behandlingen utsettes eventuelt til neste kommunestyremøte 05.09.2018. 
 
 

  



 

Saker til behandling 

PS 40/18 Årsmelding for Sunndal kommune 2017 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre godkjenner «Årsmelding Sunndal kommune 2017». 
 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 29.05.2018  

Rådmann Randi Dyrnes orienterte innledningsvis. 

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Sunndal kommunestyre godkjenner «Årsmelding Sunndal kommune 2017». 
 

 

Behandling i Kommunestyret - 13.06.2018  

Rådmann Randi Dyrnes orienterte innledningsvis. 

 

Representanten Lusie Gjersvoll, AP, fremmet følgende oversendelsesforslag fra AP og SV: 

«Kommunestyret ber rådmannen vurdere om de ulike kommunale tjenestene har lik praksis 
overfor politiske hovedutvalg med tanke på hva slags saker som legges fram for politisk 
diskusjon, forankring og behandling, og hva som avgjøres administrativt på delegert 
myndighet. Dette må praktiseres likt overfor alle utvalg. Kommunestyret ber videre om en 
gjennomgang av dagens politiske utvalgsstruktur, og da spesielt om ansvaret og 
arbeidsmengden mellom de ulike politiske utvalgene er riktig fordelt. Det bør også vurderes om 
organiseringen av alle hovedutvalgsmøter i én politisk uke er hensiktsmessig, og om 
rekkefølgen på utvalgsmøtene er hensiktsmessig for god politisk behandling. I denne prosessen 
må de ulike partiene i Sunndal høres, og sak om utvalgsstruktur må fremmes til behandling før 
kommunevalget 2019. 
 
Bakgrunn: 
Fra 2016 til 2017 har det vært en markant nedgang i antall saker som er behandlet i Oppvekst- 
og omsorgsutvalget (fra 72 til 37 saker). I samme periode har Økonomi- og planutvalget 
behandlet 113 (2016) og 143 (2017) saker, mens Teknikk-, miljø- og kulturutvalget har behandlet 
97 (2016) og 80 (2017) saker. Dette reiser spørsmål om det er ulik praksis i de ulike kommunale 
tjenestene med tanke på hva slags saker som legges fram for politisk diskusjon, forankring og 
behandling, og hva som avgjøres administrativt på delegert myndighet. Det reiser videre 
spørsmål om ansvaret mellom de ulike politiske hovedutvalgene er riktig fordelt, og om 
hovedutvalgene eventuelt bør organiseres annerledes. For god politisk behandling er det 
dessuten viktig at saker behandles i rett rekkefølge i ulike utvalg. Dagens ordning med politisk 
uke for møter i alle hovedutvalg kan vanskeliggjøre dette. Dagens utvalgsstruktur og 
møterekkefølge ble iverksatt fra konstitueringen etter kommunevalget i 2003. Sak om 
utvalgsstruktur bør vurderes i forkant av kommunevalget 2019. En eventuell ny organisering av 
hovedutvalg bør vedtas av sittende kommunestyre, og i så fall iverksettes ved konstitueringen 
av valgperioden 2019-2023.» 



 

Representanten Erling Rød, FrP, fremmet følgende endringsforslag til Årsmelding for Sunndal 
kommune 2017: 

«Forslag: 
 Ordførerens kommentar tas ut 
 Rådmannens kommentar gis en annen overskrift 
 Det lages et klart skille mellom det som er pålagt etter lov og forskrift, og annet som 

skal være med. 
 Det bør klart gå fram av regnskapstabellene om prosentoppnåelsen er av opprinnelig 

budsjett eller revidert budsjett» 
 
VOTERING: 

Det ble først votert punktvis over endringsforslaget fremmet av Erling Rød: 

- Punktet om ordførerens kommentar tas ut falt med 6 mot 21 stemmer. 
- Punktet om overskrift til rådmannens kommentar falt med 9 mot 18 stemmer. 
- Punktet om klart skille mellom det som er pålagt etter lov og forskrift og andre ting som 

skal være med falt med 10 mot 17 stemmer. 
- Punktet om prosentoppnåelsen ble vedtatt med 23 mot 4 stemmer. 

Deretter ble det votert over innstillingen fra økonomi- og planutvalget med det vedtatte 
endringsforslaget, som ble vedtatt enstemmig. 

Til slutt ble det votert over oversendelsesforslaget, som ble enstemmig vedtatt. 

 

Kommunestyret har etter dette fattet slikt vedtak: 

 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre godkjenner «Årsmelding Sunndal kommune 2017» med følgende endring: 

 Det bør klart gå fram av regnskapstabellene om prosentoppnåelsen er av opprinnelig 
budsjett eller revidert budsjett» 

 

OVERSENDELSESFORSLAG: 

Kommunestyret ber rådmannen vurdere om de ulike kommunale tjenestene har lik praksis 
overfor politiske hovedutvalg med tanke på hva slags saker som legges fram for politisk 
diskusjon, forankring og behandling, og hva som avgjøres administrativt på delegert 
myndighet. Dette må praktiseres likt overfor alle utvalg. Kommunestyret ber videre om en 
gjennomgang av dagens politiske utvalgsstruktur, og da spesielt om ansvaret og 
arbeidsmengden mellom de ulike politiske utvalgene er riktig fordelt. Det bør også vurderes om 
organiseringen av alle hovedutvalgsmøter i én politisk uke er hensiktsmessig, og om 
rekkefølgen på utvalgsmøtene er hensiktsmessig for god politisk behandling. I denne prosessen 
må de ulike partiene i Sunndal høres, og sak om utvalgsstruktur må fremmes til behandling før 
kommunevalget 2019. 
 

  



Bakgrunn: 
Fra 2016 til 2017 har det vært en markant nedgang i antall saker som er behandlet i Oppvekst- 
og omsorgsutvalget (fra 72 til 37 saker). I samme periode har Økonomi- og planutvalget 
behandlet 113 (2016) og 143 (2017) saker, mens Teknikk-, miljø- og kulturutvalget har behandlet 
97 (2016) og 80 (2017) saker. Dette reiser spørsmål om det er ulik praksis i de ulike kommunale 
tjenestene med tanke på hva slags saker som legges fram for politisk diskusjon, forankring og 
behandling, og hva som avgjøres administrativt på delegert myndighet. Det reiser videre 
spørsmål om ansvaret mellom de ulike politiske hovedutvalgene er riktig fordelt, og om 
hovedutvalgene eventuelt bør organiseres annerledes. For god politisk behandling er det 
dessuten viktig at saker behandles i rett rekkefølge i ulike utvalg. Dagens ordning med politisk 
uke for møter i alle hovedutvalg kan vanskeliggjøre dette. Dagens utvalgsstruktur og 
møterekkefølge ble iverksatt fra konstitueringen etter kommunevalget i 2003. Sak om 
utvalgsstruktur bør vurderes i forkant av kommunevalget 2019. En eventuell ny organisering av 
hovedutvalg bør vedtas av sittende kommunestyre, og i så fall iverksettes ved konstitueringen 
av valgperioden 2019-2023. 
 

 

PS 41/18 Sunndal kommune - regnskap 2017 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommune godkjenner fremlagt regnskap for Sunndal kommune for 2017. 

Mindreforbruket , kr 36.838.769,85 fordeles slik: 

1. Avsetning til ordinært disposisjonsfond: kr 33,1 mill 

2. Avsetning til Næringsfond: kr 3 mill 

3. Avsetning til Utdanningsfond: kr 600.000 

4. Avsetning til fond for boligtilskudd: 174.000 

 

Kommunens driftsbudsjett for 2018 reguleres tilsvarende. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 29.05.2018  

Rådmann Randi Dyrnes og økonomisjef Andrea Fivelstad orienterte innledningsvis. 

Under orienteringen til økonomisjefen ble det opplyst om at det nøyaktige beløpet for avsetning 
til ordinært disposisjonsfond skal være kr 33 064 769,85. 

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen med ovennevnte endring av 
beløp. 

 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Sunndal kommune godkjenner fremlagt regnskap for Sunndal kommune for 2017. 

Mindreforbruket, kr 36 838 769,85 fordeles slik: 

1. Avsetning til ordinært disposisjonsfond: kr 33 064 769,85 

2. Avsetning til Næringsfond: kr 3 000 000,00 

3. Avsetning til Utdanningsfond: kr 600.000 

4. Avsetning til fond for boligtilskudd: 174.000 

 



Kommunens driftsbudsjett for 2018 reguleres tilsvarende. 

 

Behandling i Kommunestyret - 13.06.2018  

Rådmann Randi Dyrnes og økonomisjef Andrea Fivelstad orienterte innledningsvis. 

 

Representanten Erling Rød, FrP, fremmet følgende endringsforslag: 

«Forslag: 
 Havn, Krisesenter og Arkiv føres opp i Organisering av kommunens virksomhet 
 Ordførerens godtgjørelser fra verv føres i note 2 
 Avskrivning av sprinkleranlegg, varmeovner og dører på hybelhuset føres i note 4 
 Balanseført verdi av aksjer og eiendeler note 5 settes til riktig etter forskrift om 

årsregnskap.  Verdien av 50 % Sunndal Parkering AS er satt for høyt. Havn IKS mangler. 
Arkiv IKS mangler. Krisesenter IKS mangler 

 Kommunen hefter 100 % for alt i Sunndal Energi og for sin andel i IKS-er; Søppel-, havn- 
revisjon-, arkiv- og kriseselskaper føres i note 10.» 

 

VOTERING: 

Det ble først votert punktvis over forslaget: 

Første strekpunkt falt med 8 mot 19 stemmer. 

Andre strekpunkt falt med 9 mot 18 stemmer. 

Tredje strekpunkt falt med 8 mot 19 stemmer. 

Fjerde strekpunkt falt med 8 mot 19 stemmer. 

Femte strekpunkt falt med 8 mot 19 stemmer. 

Deretter ble det votert over innstillingen fra økonomi- og planutvalget, som ble vedtatt med 26 
mot 1 stemme. 

 

Kommunestyret har etter dette fattet slikt vedtak: 

 

Vedtak: 

Sunndal kommune godkjenner fremlagt regnskap for Sunndal kommune for 2017. 

Mindreforbruket, kr 36 838 769,85 fordeles slik: 

1. Avsetning til ordinært disposisjonsfond: kr 33 064 769,85 

2. Avsetning til Næringsfond: kr 3 000 000,00 

3. Avsetning til Utdanningsfond: kr 600.000 

4. Avsetning til fond for boligtilskudd: 174.000 

 

Kommunens driftsbudsjett for 2018 reguleres tilsvarende. 

  



 

PS 42/18 Finansrapport 2017 
Rådmannens innstilling 

Kommunestyret tar finansrapporten 2017 til vitende.  
 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 29.05.2018  

Økonomisjef Andrea Fivelstad orienterte innledningsvis. 

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret tar finansrapporten 2017 til vitende.  
 

 

Behandling i Kommunestyret - 13.06.2018  

Økonomisjef Andrea Fivelstad orienterte innledningsvis. 

Økonomi- og planutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Kommunestyret tar finansrapporten 2017 til vitende.  
 

 

PS 43/18 Årsmelding 2017 for Sunndal eldreråd 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre tar årsmelding for eldrerådets virksomhet i 2017 til etterretning. 

 

Behandling i Eldrerådet - 16.04.2018  

Eldrerådet sluttet seg enstemmig til innstillingen. 
 

Eldrerådet fremmer slik innstilling til kommunestyret: 

Sunndal kommunestyre tar årsmelding for eldrerådets virksomhet i 2017 til etterretning. 

 

Behandling i Kommunestyret - 13.06.2018  

Eldrerådets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre tar årsmelding for eldrerådets virksomhet i 2017 til etterretning. 
 

 



PS 44/18 Rebudsjettering av investeringer fra 2017 til 2018 
Rådmannens innstilling 

Kommunestyret vedtar følgende rebudsjettering av investeringer fra 2017 til 2018.  

 
 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 29.05.2018  

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 
 



Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret vedtar følgende rebudsjettering av investeringer fra 2017 til 2018.  

 
 

 

Behandling i Kommunestyret - 13.06.2018  

Økonomi- og planutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 



Vedtak: 

Kommunestyret vedtar følgende rebudsjettering av investeringer fra 2017 til 2018.  

 
  



 

PS 45/18 Sunndal Energi KF - Årsregnskap og årsberetning 2017 
Rådmannens innstilling 

Kommunestyret tar Sunndal Energi KF sin årsberetning og årsregnskap for 2017 til orientering.  

 

Behandling i Kommunestyret - 13.06.2018  

Daglig leder i Sunndal Energi KF, Kolbjørn Solem, orienterte innledningsvis. 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Kommunestyret tar Sunndal Energi KF sin årsberetning og årsregnskap for 2017 til orientering.  
 

 

 

PS 46/18 Sunndal Energi KF - disponering av overskudd 2017 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre vedtar at overskuddet i Sunndal energi KF sitt regnskap for 2017 
disponeres i tråd med styret sitt forslag; 

Utbytte til eier    kr  4 300 000 
Overført annen egenkapital   kr  4 459 491  

 

Behandling i Kommunestyret - 13.06.2018  

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre vedtar at overskuddet i Sunndal energi KF sitt regnskap for 2017 
disponeres i tråd med styret sitt forslag; 

Utbytte til eier    kr  4 300 000 
Overført annen egenkapital   kr  4 459 491  
 

 

PS 47/18 1. tertialrapport 2018 for Sunndal kommune 
Rådmannens innstilling 

Kommunestyret tar 1. tertialrapport 2018 til etterretning. 

 

Behandling i Oppvekst- og omsorgsutvalget - 30.05.2018  

Oppvekst- og omsorgsutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 
 



Oppvekst- og omsorgsutvalget fremmer slik innstilling for kommunestyret: 

Kommunestyret tar 1. tertialrapport 2018 til etterretning. 

 

Behandling i Teknikk-, miljø- og kulturutvalget - 31.05.2018  

Teknikk-, miljø- og kulturutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 
 

Teknikk-, miljø- og kulturutvalget fremmer slik innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret tar 1. tertialrapport 2018 til etterretning. 
 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 29.05.2018  

Lederne for tjenestene som rapporterer til utvalget orienterte innledningsvis i følgende 
rekkefølge: 

 Rådmannen v/assisterende rådmann Harriet Berntsen 
 Leder for service- og informasjonsavdelingen Jorunn Telstad 
 Økonomisjef Andrea Fivelstad 
 Sjef for innvandrertjenesten Bente Mosbakk 
 Plansjef Anne Guri Aase 
 Rådmann Randi Dyrnes supplerte helt til slutt. 

 

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret tar 1. tertialrapport 2018 til etterretning. 
 

 

Behandling i Kommunestyret - 13.06.2018  

Rådmann Randi Dyrnes og økonomisjef Andrea Fivelstad orienterte innledningsvis. 

 

Representanten Jonas Koksvik, SV, fremmet følgende oversendelsesforslag: 

«Kommunestyret ber administrasjonen tilrettelegge merkinga i tertialrapportene for de som er 
fargeblinde.» 

 

VOTERING: 

Det ble først votert over innstillingen, som ble enstemmig vedtatt. 

Deretter ble det votert over oversendelsesforslaget, som ble enstemmig vedtatt. 

 

Kommunestyret har etter dette fattet slikt vedtak: 

 

Vedtak: 



Kommunestyret tar 1. tertialrapport 2018 til etterretning. 

 

OVERSENDELSESFORSLAG: 

Kommunestyret ber administrasjonen tilrettelegge merkinga i tertialrapportene for de som er 
fargeblinde. 
 

 

 

PS 48/18 Budsjettreguleringer som følge av tertialrapporten 
Rådmannens innstilling 

Kommunestyret vedtar følgende reguleringer av driftsbudsjettet;  

 
 

Kommunestyret vedtar følgende reguleringer av investeringsbudsjettet;  

 
 
For å bedre den økonomiske rapporteringen, vedtar kommunestyret også følgende 
budsjettendringer; 

 
 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 29.05.2018  

Økonomisjef Andrea Fivelstad orienterte innledningsvis. 



 

Varaordfører Janne Merete Rimstad Seljebø la fram følgende endringsforslag fra AP og SV: 

«1410 Statstilskudd flyktninger flyttes ikke fra konto 1410 til konto 8400 Øvrige generelle 
statstilskudd.» 

 

VOTERING: 

Det ble først votert over endringsforslaget, som ble enstemmig vedtatt. 

Deretter ble det votert over innstillingen med det vedtatte endringsforslaget, som ble 
enstemmig vedtatt. 

 

Økonomi- og planutvalget har etter dette gjort slikt vedtak: 

 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret vedtar følgende reguleringer av driftsbudsjettet;  

 
 

Kommunestyret vedtar følgende reguleringer av investeringsbudsjettet;  

 
 
For å bedre den økonomiske rapporteringen, vedtar kommunestyret også følgende 
budsjettendringer; 

 



 
 

 

Behandling i Kommunestyret - 13.06.2018  

Økonomi- og planutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Kommunestyret vedtar følgende reguleringer av driftsbudsjettet;  

 
 

Kommunestyret vedtar følgende reguleringer av investeringsbudsjettet;  

 
 
For å bedre den økonomiske rapporteringen, vedtar kommunestyret også følgende 
budsjettendringer; 

 



 
 

 

 

PS 49/18 Tilbygg Sunndal brannstasjon - omdisponering av avsatte 
midler 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre vedtar følgende omdisponeringer i investeringsbudsjettet: 

1) Avsatte midler til elveforbygning- og rassikring (ansvar 0665), reduseres med kr. 800.000 
til prosjekt 07330, tilbygg brannstasjon. 

2) Avsatte midler til oppgradering kommunale bygg (ansvar 0703) 2018, reduseres med kr. 
700.000 til prosjekt 07330, tilbygg brannstasjon. 

3) Prosjekt nr 07330 tilbygg brannstasjon økes fra kr 3,5 mill med kr 1,5 mill til ny sum kr 
5,0 mill. 

4) Finansiering inntekt fra momskompensasjon og lån er uendret. 
 

Behandling i Teknikk-, miljø- og kulturutvalget - 31.05.2018  

Teknisk sjef Eilif Lervik orienterte innledningsvis. 

Teknikk-, miljø- og kulturutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 
 

Teknikk-, miljø- og kulturutvalget fremmer slik innstilling til kommunestyret: 

Sunndal kommunestyre vedtar følgende omdisponeringer i investeringsbudsjettet: 

1) Avsatte midler til elveforbygning- og rassikring (ansvar 0665), reduseres med kr. 800.000 
til prosjekt 07330, tilbygg brannstasjon. 

2) Avsatte midler til oppgradering kommunale bygg (ansvar 0703) 2018, reduseres med kr. 
700.000 til prosjekt 07330, tilbygg brannstasjon. 

3) Prosjekt nr 07330 tilbygg brannstasjon økes fra kr 3,5 mill med kr 1,5 mill til ny sum kr 
5,0 mill. 

4) Finansiering inntekt fra momskompensasjon og lån er uendret. 
 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 29.05.2018  

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 



Sunndal kommunestyre vedtar følgende omdisponeringer i investeringsbudsjettet: 

1) Avsatte midler til elveforbygning- og rassikring (ansvar 0665), reduseres med kr. 800.000 
til prosjekt 07330, tilbygg brannstasjon. 

2) Avsatte midler til oppgradering kommunale bygg (ansvar 0703) 2018, reduseres med kr. 
700.000 til prosjekt 07330, tilbygg brannstasjon. 

3) Prosjekt nr 07330 tilbygg brannstasjon økes fra kr 3,5 mill med kr 1,5 mill til ny sum kr 
5,0 mill. 

4) Finansiering inntekt fra momskompensasjon og lån er uendret. 
 

 

Behandling i Kommunestyret - 13.06.2018  

Innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre vedtar følgende omdisponeringer i investeringsbudsjettet: 

1) Avsatte midler til elveforbygning- og rassikring (ansvar 0665), reduseres med kr. 800.000 
til prosjekt 07330, tilbygg brannstasjon. 

2) Avsatte midler til oppgradering kommunale bygg (ansvar 0703) 2018, reduseres med kr. 
700.000 til prosjekt 07330, tilbygg brannstasjon. 

3) Prosjekt nr 07330 tilbygg brannstasjon økes fra kr 3,5 mill med kr 1,5 mill til ny sum kr 
5,0 mill. 

4) Finansiering inntekt fra momskompensasjon og lån er uendret. 
 

 

 

PS 50/18 Høringsuttalelse og innsigelse til reguleringsplan for 
Bergmesteren Raudsand i Nesset kommune 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre vedtar innsigelse mot reguleringsplan for Bergmesteren Raudsand AS i 
Nesset kommune vedrørende deponi for uorganisk farlig avfall.  

Med hjemmel i plan- og bygningsloven § 5-4 fremmer Tingvoll, Sunndal og Gjemnes kommune 
felles innsigelse til reguleringsplanen for Bergmesteren Raudsand AS fordi planen i vesentlig grad 
er: 

 I strid med plan- og bygningsloven § 1-1 første ledd 

 I strid med interkommunal kommunedelplan for sjøområdene på Nordmøre 

 I strid med forvaltningsmål og miljømål i Vannforskriften 

 I konflikt med næringslivsinteresser og friluftsinteresser i nabokommunene 

 I konflikt med naturmangfoldet, naturmangfoldloven §§ 8-12 

 I konflikt med kulturminner, kulturminneloven § 3  

 Skadelig for områdets/regionens omdømme 
 



Innsigelsen gjelder: 

 Planen i sin helhet 

 Havneområdene og industriområdet, herunder sjøfyllingen 

 Deponi for uorganisk farlig avfall 

 Deponiene 2, 3, 4 og 5 for ordinært og intert avfall 
 

Behandling i Kommunestyret - 13.06.2018  

Representanten Jonny Meland ba om å få vurdert sin habilitet med bakgrunn i at han sitter i 
styret for organisasjonen «Et giftfritt Nesset», som er en politisk organisasjon som har engasjert 
seg i saken.  Rådmann Randi Dyrnes orienterte om at Meland er blitt erklært habil i tidligere 
behandlinger av samme sak, men i forbindelse med Tingvoll kommune og fylkesutvalgets 
behandling av saken, har de vurdert representant Kristin Sørheim, som er leder i organisasjonen 
og medlem i Tingvoll kommunestyret og i fylkesutvalget med samme tilknytning til saken, 
inhabil.  Jonny Meland fratrådte hunder behandlingen av habilitetsspørsmålet. 

Habilitetsspørsmålet ble diskutert og kommunestyret erklærte Jonny Meland med 15 mot 11 
stemmer habil i behandlingen av saken, jf. Forvaltningslovens § 6, 2. ledd. 

 

Plansjef Anne Guri Aase orienterte innledningsvis. 

 

Representanten Erling Rød, FrP, la fram følgende forslag på vegne av seg selv: 

«Sunndal kommune er positiv til at det lages et nasjonalt deponi og industri på Raudsand. 
 
Utredningene viser at det er mulig på en trygg måte. 
Vi er trygge på at byggingen og driften vil bli gjort på beste måte. 
Vi er også trygge på at tilsynsmyndighetene vil se til at alt går skikkelig for seg. 
 
Langs kysten og på veiene transporteres det i dag mye farlige stoffer på en trygg måte uten de 
store problemene. Transport til Raudsand vil også foregå på en trygg måte. 
 
I Sunndal, Nesset og Tingvoll er det mange sysselsatte med kraftproduksjon og kraftforedling. 
 
Kraftforedling er lønnsomt, men gir litt avfall. Det blir mye mindre avfall i dag enn for en 
mannsalder siden. 
 
I Sunndal og Nesset har vi flere lønnsomme virksomheter som driver med materialgjenvinning, 
avfallshåndtering og avfallstransport. 
 
De nye deponiene og industrien på Raudsand vil gi trygg og lønnsom aktivitet i noe vi er flinke 
til.» 
 

VOTERING: 

Innstillingen ble satt opp imot det alternative forslaget fra Erling Rød.  Innstillingen ble vedtatt 
med 26 mot 1 stemme. 

 



Kommunestyret har etter dette fattet slikt vedtak: 

 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre vedtar innsigelse mot reguleringsplan for Bergmesteren Raudsand AS i 
Nesset kommune vedrørende deponi for uorganisk farlig avfall.  

Med hjemmel i plan- og bygningsloven § 5-4 fremmer Tingvoll, Sunndal og Gjemnes kommune 
felles innsigelse til reguleringsplanen for Bergmesteren Raudsand AS fordi planen i vesentlig grad 
er: 

 I strid med plan- og bygningsloven § 1-1 første ledd 

 I strid med interkommunal kommunedelplan for sjøområdene på Nordmøre 

 I strid med forvaltningsmål og miljømål i Vannforskriften 

 I konflikt med næringslivsinteresser og friluftsinteresser i nabokommunene 

 I konflikt med naturmangfoldet, naturmangfoldloven §§ 8-12 

 I konflikt med kulturminner, kulturminneloven § 3  

 Skadelig for områdets/regionens omdømme 
 

Innsigelsen gjelder: 

 Planen i sin helhet 

 Havneområdene og industriområdet, herunder sjøfyllingen 

 Deponi for uorganisk farlig avfall 

 Deponiene 2, 3, 4 og 5 for ordinært og intert avfall 
 

 

 

PS 51/18 Etablering av Newton-rom i Sunndal 
Rådmannens innstilling 

1. Sunndal kommunestyre godkjenner rapporten fra Styringsgruppa for etablering av 
Newton-rom i Sunndal. 

2. Sunndal kommunestyre godkjenner leieavtalen med Hydro Aluminium, under 
forutsetning av at investeringene ved etablering av Newtonrommet fullfinansieres, i tråd 
med forprosjektets rapport.  

3. Sunndal kommune påtar seg ansvar for drift av Newton-rommet i tråd med fremlagte 
driftsbudsjett. Driftskostnader og -inntekter innarbeides i grunnskoletjenestens budsjett. 

 

Behandling i Kommunestyret - 13.06.2018  

Representanten Erling Rød ba om å bli erklært inhabil med bakgrunn i at han er bygnings- og 
eiendomssjef ved Hydro Aluminium Sunndal, som er part i saken.  Rød fratrådte under 
behandlingen av habilitetsspørsmålet. 

Kommunestyret erklærte Erling Rød inhabil, jf. Forvaltningslovens § 6, 1. ledd bokstav e). 

 



Skolesjef Liv Ingrid Horvli orienterte innledningsvis. 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

1. Sunndal kommunestyre godkjenner rapporten fra Styringsgruppa for etablering av 
Newton-rom i Sunndal. 

2. Sunndal kommunestyre godkjenner leieavtalen med Hydro Aluminium, under 
forutsetning av at investeringene ved etablering av Newtonrommet fullfinansieres, i tråd 
med forprosjektets rapport.  

3. Sunndal kommune påtar seg ansvar for drift av Newton-rommet i tråd med fremlagte 
driftsbudsjett. Driftskostnader og -inntekter innarbeides i grunnskoletjenestens budsjett. 

 

 

 

PS 52/18 Interkommunal sjøområdeplan for Nordmøre - godkjenning 
av plan 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre vedtar i samsvar med plan- og bygningsloven § 11-15, jf. § 9-3, 
kommunedelplan for sjøområdene i Sunndal kommune. Planbeskrivelse og planbestemmelser 
er revidert 03.04.2018 og plankart er revidert 07.04.2017. 
 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 29.05.2018  

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Sunndal kommunestyre vedtar i samsvar med plan- og bygningsloven § 11-15, jf. § 9-3, 
kommunedelplan for sjøområdene i Sunndal kommune. Planbeskrivelse og planbestemmelser 
er revidert 03.04.2018 og plankart er revidert 07.04.2017. 
 

 

Behandling i Kommunestyret - 13.06.2018  

Økonomi- og planutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre vedtar i samsvar med plan- og bygningsloven § 11-15, jf. § 9-3, 
kommunedelplan for sjøområdene i Sunndal kommune. Planbeskrivelse og planbestemmelser 
er revidert 03.04.2018 og plankart er revidert 07.04.2017. 
 

 

 



PS 53/18 Kvalitetsutvikling av oppvekstområdet på Nordmøre - 
Hovedprosjekt "Sammen skaper vi fremtiden" - Den gode 
oppveksteier 2040 - region Nordmøre 2017-2020 
Rådmannens innstilling 

1.  Sunndal kommunestyre vedtar å delta i hovedprosjektet «Sammen skaper vi 
 fremtiden» - Den gode oppveksteier 2040 – region Nordmøre 2017-2020, regi Nettverk 
 Nordmøre i perioden 01.01.2018 –  31.12.2020. 
2.  Hver kommune betaler en egenandel tilsvarende 70% jevn fordeling og 30% etter 
 elevtall pr. 01.10 hvert år.. 
3.  Innen 01.07.2020 skal det fremmes en sak for alle de aktuelle kommunestyrene i 
 kommunene på Nordmøre om videre drift, organisering og finansiering av Nettverk 
 Nordmøre fra 01.01.2021. 
 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 29.05.2018  

Skolesjef Liv Ingrid Horvli orienterte innledningsvis. 

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstilingen. 

 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

1.  Sunndal kommunestyre vedtar å delta i hovedprosjektet «Sammen skaper vi 
 fremtiden» - region 2040» regi Nettverk Nordmøre i perioden 01.01.2018 – 
 31.12.2020. 
2.  Hver kommune betaler en egenandel tilsvarende 70% jevn fordeling og 30% etter 
 elevtall pr. 01.10 hvert år.. 
3.  Innen 01.07.2020 skal det fremmes en sak for alle de aktuelle kommunestyrene i 
 kommunene på Nordmøre om videre drift, organisering og finansiering av Nettverk 
 Nordmøre fra 01.01.2021. 
 

 

Behandling i Oppvekst- og omsorgsutvalget - 30.05.2018 

Skolesjef Liv Ingrid Horvli orienterte innledningsvis. 

Oppvekst- og omsorgsutvalget sluttet seg enstemmig til innstilingen. 
 

Oppvekst- og omsorgsutvalget fremmer slik innstilling til kommunestyret: 

1.  Sunndal kommunestyre vedtar å delta i hovedprosjektet «Sammen skaper vi 
 fremtiden» - region 2040» regi Nettverk Nordmøre i perioden 01.01.2018 – 
 31.12.2020. 
2.  Hver kommune betaler en egenandel tilsvarende 70% jevn fordeling og 30% etter 
 elevtall pr. 01.10 hvert år.. 
3.  Innen 01.07.2020 skal det fremmes en sak for alle de aktuelle kommunestyrene i 
 kommunene på Nordmøre om videre drift, organisering og finansiering av Nettverk 
 Nordmøre fra 01.01.2021. 
 

 

Behandling i Kommunestyret - 13.06.2018  

Skolesjef Liv Ingrid Horvli orienterte innledningsvis. 



Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

1. Sunndal kommunestyre vedtar å delta i hovedprosjektet «Sammen skaper vi fremtiden» - 
region 2040» regi Nettverk Nordmøre i perioden 01.01.2018 – 31.12.2020. 

2. Hver kommune betaler en egenandel tilsvarende 70% jevn fordeling og 30% etter elevtall 
pr. 01.10 hvert år. 

3. Innen 01.07.2020 skal det fremmes en sak for alle de aktuelle kommunestyrene i 
kommunene på Nordmøre om videre drift, organisering og finansiering av Nettverk 
Nordmøre fra 01.01.2021. 

 

 

 

PS 54/18 Reguleringsplan for rv. 70 Elverhøybrua - behandling av 
klage fra Anna Hildur og Erik Berg 
Rådmannens innstilling 

1. Sunndal kommunestyre tar til følge klage fra Anna Hildur og Erik Berg på vedtatt 
reguleringsplan for rv. 70 Elverhøybrua, plan-ID 20120220. Plankartet endres ved at 
kurvatur på Grøavegen inn mot riksvegkrysset blir skarpere, jfr. vegvesenets notat av 
23.03.2018 og oppdatert plankart endret 20.03.2018. 

2. Sunndal kommunestyre vedtar reguleringsplan med bestemmelser for rv. 70 
Elverhøybrua, planID 20120220, sist endret 20.03.2018. 

3. Vedtaket er fattet med hjemmel i plan- og bygningsloven § 12-12 

 

Behandling i Kommunestyret - 13.06.2018  

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

1. Sunndal kommunestyre tar til følge klage fra Anna Hildur og Erik Berg på vedtatt 
reguleringsplan for rv. 70 Elverhøybrua, plan-ID 20120220. Plankartet endres ved at 
kurvatur på Grøavegen inn mot riksvegkrysset blir skarpere, jfr. vegvesenets notat av 
23.03.2018 og oppdatert plankart endret 20.03.2018. 

2. Sunndal kommunestyre vedtar reguleringsplan med bestemmelser for rv. 70 Elverhøybrua, 
planID 20120220, sist endret 20.03.2018. 

3. Vedtaket er fattet med hjemmel i plan- og bygningsloven § 12-12 

 

 

 

PS 55/18 Omsorgsboliger i borettslag - vurdering av tildelingskriterier 
Rådmannens innstilling 



Sunndal kommunestyre vedtar følgende endring av kriterier ved tildeling av omsorgsboliger i 
Mogrenda og Øratunet Borettslag; 

 Foreligge et behov for tilrettelagt bolig 
 Søker må på forhånd ha pleie- eller omsorgsbehov av varig karakter 
 Søker med moderat funksjonssvikt kan tildeles bolig når dette ansees å kunne 

forebygge ytterligere funksjonssvikt. 
 Søker vil med tilrettelagt bolig kunne bedre sine muligheter for selv å ivareta praktiske, 

personlig og dagligdagse gjøremål. 
 Ovenstående kriterier kan settes til side ved manglende etterspørsel. Andel kan 

tildeles til søkere over 75 år (ny) 
 Søker må ha lovlig opphold i Norge og ha sammenhengende folkeregistrert- og faktisk 

boligadresse i Sunndal kommune siste 2 år, forut for søknad. 
 Søker må være villig til å prøve ut eventuelle tekniske hjelpemidler. 
 Eiere av andeler i disse borettslag kan leie ut enheten for en kortere periode ved 

påvente av salg. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 29.05.2018  

Representantene Jørgen Singsdal og Tone Hustad ba om å få vurdert sin habilitet med bakgrunn 
i at de henholdsvis er styreleder i Mogrenda borettslag og ansatt i Sunndal boligbyggelag med 
borettslagene i sin portefølje.  Singsdal og Hustad fratrådte hunder behandlingen av 
habilitetsspørsmålet. 

Økonomi- og planutvalget erklærte enstemmig Jørgen Singsdal inhabil i behandlingen av saken 
etter forvaltningslovens § 6, 1.ledd bokstav e), og Tone Hustad som etter forvaltningslovens § 6, 
2. ledd. 

 

Pleie- og omsorgssjef Anne Berit Vullum orienterte innledningsvis. 

 

Varaordfører Janne Merete Rimstad Seljebø fremmet følgende endringsforslag fra AP og SV: 

«Endring kulepunkt 5: 

«….. Andel kan tildeles til søkere over 67 år (ny).» 

 

Representanten Synnøve Helland fremmet følgende endringsforslag fra SP: 

«Kulepunkt 5 endres til: 

Ovenstående kriterier kan settes til side ved manglende etterspørsel.  Andel kan tildeles til søker 
over 67 år. 

Kommunen kjøper ledige leiligheter når disse har stått ledige i 6 måneder.  (Sunndal kommune 
kan eie inntil 30% av andelene.)» 

Under debatten endret Helland sitt forslag om kjøp av ledige leiligheter (siste avsnitt) til å være 
et oversendelsesforslag. 

 

Representanten Stig Rune Andreassen, FrP, fremmet følgende endringsforslag: 

«Kulepunkt 5, siste setning: 



Grense settes til 67 år.» 

 

Forslagene til endring av kulepunkt 5 fra AP, SV, SP og FrP ble samordnet til et fellesforslag. 

 

VOTERING: 

Det ble først votert over siste kulepunkt i innstillingen, som falt enstemmig. 

Deretter ble det votert over det samordnede endringsforslaget fra AP, SV, SP og FrP, som ble 
enstemmig vedtatt. 

Innstillingen med de vedtatte endringene ble tatt opp samlet til votering og enstemmig vedtatt. 

Til slutt ble det votert over oversendelsesforslaget fra SP, som ble enstemmig vedtatt. 

 

Økonomi- og planutvalget har etter dette gjort slikt vedtak: 

 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Sunndal kommunestyre vedtar følgende endring av kriterier ved tildeling av omsorgsboliger i 
Mogrenda og Øratunet Borettslag; 

 Foreligge et behov for tilrettelagt bolig 
 Søker må på forhånd ha pleie- eller omsorgsbehov av varig karakter 
 Søker med moderat funksjonssvikt kan tildeles bolig når dette ansees å kunne 

forebygge ytterligere funksjonssvikt. 
 Søker vil med tilrettelagt bolig kunne bedre sine muligheter for selv å ivareta praktiske, 

personlig og dagligdagse gjøremål. 
 Ovenstående kriterier kan settes til side ved manglende etterspørsel. Andel kan 

tildeles til søkere over 67 år (ny) 
 Søker må ha lovlig opphold i Norge og ha sammenhengende folkeregistrert- og faktisk 

boligadresse i Sunndal kommune siste 2 år, forut for søknad. 
 Søker må være villig til å prøve ut eventuelle tekniske hjelpemidler. 

 

OVERSENDELSESFORSLAG: 

Kommunen kjøper ledige leiligheter når disse har stått ledige i 6 måneder.  (Sunndal kommune 
kan eie inntil 30% av andelene.) 
 

 

Behandling i Oppvekst- og omsorgsutvalget - 30.05.2018 

Assisterende rådmann Harriet Berntsen orienterte innledningsvis om økonomi- og planutvalgets 
innstilling til kommunestyret: 

Sunndal kommunestyre vedtar følgende endring av kriterier ved tildeling av omsorgsboliger i 
Mogrenda og Øratunet Borettslag; 

 Foreligge et behov for tilrettelagt bolig 
 Søker må på forhånd ha pleie- eller omsorgsbehov av varig karakter 



 Søker med moderat funksjonssvikt kan tildeles bolig når dette ansees å kunne forebygge 
ytterligere funksjonssvikt. 

 Søker vil med tilrettelagt bolig kunne bedre sine muligheter for selv å ivareta praktiske, 
personlig og dagligdagse gjøremål. 

 Ovenstående kriterier kan settes til side ved manglende etterspørsel. Andel kan 
tildeles til søkere over 67 år (ny) 

 Søker må ha lovlig opphold i Norge og ha sammenhengende folkeregistrert- og faktisk 
boligadresse i Sunndal kommune siste 2 år, forut for søknad. 

 Søker må være villig til å prøve ut eventuelle tekniske hjelpemidler. 

OVERSENDELSESFORSLAG: 

Kommunen kjøper ledige leiligheter når disse har stått ledige i 6 måneder.  (Sunndal kommune 
kan eie inntil 30% av andelene.) 

 

Oppvekst- og omsorgsutvalget sluttet seg enstemmig til økonomi- og planutvalgets innstilling og 
oversendelsesforslag. 
 

Oppvekst- og omsorgsutvalget fremmer slik innstilling til kommunestyret: 

Sunndal kommunestyre vedtar følgende endring av kriterier ved tildeling av omsorgsboliger i 
Mogrenda og Øratunet Borettslag; 

 Foreligge et behov for tilrettelagt bolig 
 Søker må på forhånd ha pleie- eller omsorgsbehov av varig karakter 
 Søker med moderat funksjonssvikt kan tildeles bolig når dette ansees å kunne 

forebygge ytterligere funksjonssvikt. 
 Søker vil med tilrettelagt bolig kunne bedre sine muligheter for selv å ivareta praktiske, 

personlig og dagligdagse gjøremål. 
 Ovenstående kriterier kan settes til side ved manglende etterspørsel. Andel kan 

tildeles til søkere over 67 år (ny) 
 Søker må ha lovlig opphold i Norge og ha sammenhengende folkeregistrert- og faktisk 

boligadresse i Sunndal kommune siste 2 år, forut for søknad. 
 Søker må være villig til å prøve ut eventuelle tekniske hjelpemidler. 

OVERSENDELSESFORSLAG: 

Kommunen kjøper ledige leiligheter når disse har stått ledige i 6 måneder.  (Sunndal kommune 
kan eie inntil 30% av andelene.) 

 

Behandling i Kommunestyret - 13.06.2018  

Representantene Jørgen Singsdal og Tone Hustad ba om å få vurdert sin habilitet med bakgrunn 
i at de henholdsvis er styreleder i Mogrenda borettslag og ansatt i Sunndal boligbyggelag med 
borettslagene i sin portefølje.  Singsdal og Hustad fratrådte hunder behandlingen av 
habilitetsspørsmålet. 

Kommunestyret erklærte enstemmig Jørgen Singsdal inhabil i behandlingen av saken etter 
forvaltningslovens § 6, 1.ledd bokstav e), og Tone Hustad som inhabil etter forvaltningslovens § 
6, 2. ledd. 

 



Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre vedtar følgende endring av kriterier ved tildeling av omsorgsboliger i 
Mogrenda og Øratunet Borettslag; 

 Foreligge et behov for tilrettelagt bolig 
 Søker må på forhånd ha pleie- eller omsorgsbehov av varig karakter 
 Søker med moderat funksjonssvikt kan tildeles bolig når dette ansees å kunne 

forebygge ytterligere funksjonssvikt. 
 Søker vil med tilrettelagt bolig kunne bedre sine muligheter for selv å ivareta praktiske, 

personlig og dagligdagse gjøremål. 
 Ovenstående kriterier kan settes til side ved manglende etterspørsel. Andel kan 

tildeles til søkere over 67 år (ny) 
 Søker må ha lovlig opphold i Norge og ha sammenhengende folkeregistrert- og faktisk 

boligadresse i Sunndal kommune siste 2 år, forut for søknad. 
 Søker må være villig til å prøve ut eventuelle tekniske hjelpemidler. 

 

OVERSENDELSESFORSLAG: 

Kommunen kjøper ledige leiligheter når disse har stått ledige i 6 måneder.  (Sunndal kommune 
kan eie inntil 30% av andelene.) 
 

 

 

PS 56/18 Ruteendringsprosessen 2019 - innspill fra Sunndal 
kommune 
Rådmannens innstilling 

Kommunestyret ber Møre og Romsdal fylke videreformidle følgende innspill i 
ruteendringsprosessen 2018 fra Sunndal kommune i prioritert rekkefølge: 

1. Nye bussruter annenhver time Sunndalsøra – Molde / Molde - Sunndalsøra med 
avganger morgen / formiddag og ettermiddag / kveld. Uavhengig av rutefrekvens må 
bussruter mellom Sunndalsøra og Molde korrespondere med flyavganger til og fra Molde 
lufthavn. 

2. Nye bussruter tilpasset flere togavganger til / fra Trondheim fra Oppdal. 
Buss til og fra Oppdal skal fortsatt gå igjennom Grøavegen.  Det mangler av-  og 
påstigning / busslomme fra Elverhøy bru til grensen ved Flatvadura på rv. 70. 

3. Bussrute tur / retur Ålesund / Trondheim om Sunndalsøra, Surnadal og Rindal må 
opprettholdes, da dette er et viktig kollektivtilbud på Indre Nordmøre, og spesielt viktig 
for syketransport og for studenter. 

4. Ved syketransport må det være mulig for pasienter / sykehus i Helse Midt-Norge å 
reservere plass for pasienter på bussene.  

5. Bussruter mellom Tingvoll og Sunndalsøra og Surnadal og Sunndalsøra må tilpasses slik 
at de muliggjør pendling for elever i videregående skole mellom disse kommunene. 



6. Hjem for en 50-lapp for 18 – 23 år skal også gjelde for mennesker med nedsatt 
funksjonsevne – det vil si bil / buss tilrettelagt for disse. 

7. Med henvisning til punktene 4 og 6 bes det om at bussene skal trafikkere den gamle 
fylkesvegen gjennom Ålvundeid. 

 

Behandling i Rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne - 05.06.2018  

Leder Stig Rune Andreassen fremmet følgende forslag til innspill: 

«Rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne slutter seg til innstillingen fra økonomi- og 
planutvalget til kommunestyret.»  

 

Rådet sluttet seg enstemmig til forslaget. 

 

Vedtak: 

Kommunestyret ber Møre og Romsdal fylke videreformidle følgende innspill i 
ruteendringsprosessen 2018 fra Sunndal kommune i prioritert rekkefølge: 

1. Nye bussruter annenhver time Sunndalsøra – Molde / Molde - Sunndalsøra med 
avganger morgen / formiddag og ettermiddag / kveld. Uavhengig av rutefrekvens må 
bussruter mellom Sunndalsøra og Molde korrespondere med flyavganger til og fra Molde 
lufthavn. 

2. Nye bussruter tilpasset flere togavganger til / fra Trondheim fra Oppdal. 
Buss til og fra Oppdal skal fortsatt gå igjennom Grøavegen.  Det mangler av-  og 
påstigning / busslomme fra Elverhøy bru til grensen ved Flatvadura på rv. 70. 

3. Bussrute tur / retur Ålesund / Trondheim om Sunndalsøra, Surnadal og Rindal må 
opprettholdes, da dette er et viktig kollektivtilbud på Indre Nordmøre, og spesielt viktig 
for syketransport og for studenter. 

4. Ved syketransport må det være mulig for pasienter / sykehus i Helse Midt-Norge å 
reservere plass for pasienter på bussene.  

5. Bussruter mellom Tingvoll og Sunndalsøra og Surnadal og Sunndalsøra må tilpasses slik 
at de muliggjør pendling for elever i videregående skole mellom disse kommunene. 

6. Hjem for en 50-lapp for 18 – 23 år skal også gjelde for mennesker med nedsatt 
funksjonsevne – det vil si bil / buss tilrettelagt for disse. 

7. Med henvisning til punktene 4 og 6 bes det om at bussene skal trafikkere den gamle 
fylkesvegen gjennom Ålvundeid. 

 

 

Behandling i Eldrerådet - 14.05.2018  

Eldrerådet sluttet seg enstemmig til rådmannens innstilling. 
 

Eldrerådet fremmer slik innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret ber Møre og Romsdal fylke videreformidle følgende innspill i 
ruteendringsprosessen 2018 fra Sunndal kommune i prioritert rekkefølge: 

1. Nye bussruter annenhver time Sunndalsøra – Molde / Molde - Sunndalsøra med avganger 
morgen / formiddag og ettermiddag / kveld. Uavhengig av rutefrekvens må bussruter 
mellom Sunndalsøra og Molde korrespondere med flyavganger til og fra Molde lufthavn. 



2. Nye bussruter tilpasset flere togavganger til / fra Trondheim fra Oppdal. 
Buss til og fra Oppdal skal fortsatt gå igjennom Grøavegen.  Det mangler av-  og påstigning 
/ busslomme fra Elverhøy bru til grensen ved Flatvadura på rv. 70. 

3. Bussrute tur / retur Ålesund / Trondheim om Sunndalsøra, Surnadal og Rindal må 
opprettholdes, da dette er et viktig kollektivtilbud på Indre Nordmøre, og spesielt viktig for 
syketransport og for studenter. 

4. Ved syketransport må det være mulig for pasienter / sykehus i Helse Midt-Norge å reservere 
plass for pasienter på bussene.  

5. Bussruter mellom Tingvoll og Sunndalsøra og Surnadal og Sunndalsøra må tilpasses slik at de 
muliggjør pendling for elever i videregående skole mellom disse kommunene. 

6. Hjem for en 50-lapp for 18 – 23 år skal også gjelde for mennesker med nedsatt funksjonsevne 
– det vil si bil / buss tilrettelagt for disse. 

7. Med henvisning til punktene 4 og 6 bes det om at bussene skal trafikkere den gamle 
fylkesvegen gjennom Ålvundeid. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 29.05.2018  

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret ber Møre og Romsdal fylke videreformidle følgende innspill i 
ruteendringsprosessen 2018 fra Sunndal kommune i prioritert rekkefølge: 

1. Nye bussruter annenhver time Sunndalsøra – Molde / Molde - Sunndalsøra med 
avganger morgen / formiddag og ettermiddag / kveld. Uavhengig av rutefrekvens må 
bussruter mellom Sunndalsøra og Molde korrespondere med flyavganger til og fra Molde 
lufthavn. 

2. Nye bussruter tilpasset flere togavganger til / fra Trondheim fra Oppdal. 
Buss til og fra Oppdal skal fortsatt gå igjennom Grøavegen.  Det mangler av-  og 
påstigning / busslomme fra Elverhøy bru til grensen ved Flatvadura på rv. 70. 

3. Bussrute tur / retur Ålesund / Trondheim om Sunndalsøra, Surnadal og Rindal må 
opprettholdes, da dette er et viktig kollektivtilbud på Indre Nordmøre, og spesielt viktig 
for syketransport og for studenter. 

4. Ved syketransport må det være mulig for pasienter / sykehus i Helse Midt-Norge å 
reservere plass for pasienter på bussene.  

5. Bussruter mellom Tingvoll og Sunndalsøra og Surnadal og Sunndalsøra må tilpasses slik 
at de muliggjør pendling for elever i videregående skole mellom disse kommunene. 

6. Hjem for en 50-lapp for 18 – 23 år skal også gjelde for mennesker med nedsatt 
funksjonsevne – det vil si bil / buss tilrettelagt for disse. 

7. Med henvisning til punktene 4 og 6 bes det om at bussene skal trafikkere den gamle 
fylkesvegen gjennom Ålvundeid. 

 

 

Behandling i Kommunestyret - 13.06.2018  

Representanten Maja Solli, Venstre, fremmet følgende oversendelsesforslag: 

«Ungdomsrådet bidrar med innspill til ruteendringsprosessen fra 2019.» 



 

VOTERING: 

Det ble først votert over innstillingen, som ble enstemmig vedtatt. 

Deretter ble det votert over oversendelsesforslaget, som ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Kommunestyret ber Møre og Romsdal fylke videreformidle følgende innspill i 
ruteendringsprosessen 2018 fra Sunndal kommune i prioritert rekkefølge: 

1. Nye bussruter annenhver time Sunndalsøra – Molde / Molde - Sunndalsøra med 
avganger morgen / formiddag og ettermiddag / kveld. Uavhengig av rutefrekvens må 
bussruter mellom Sunndalsøra og Molde korrespondere med flyavganger til og fra Molde 
lufthavn. 

2. Nye bussruter tilpasset flere togavganger til / fra Trondheim fra Oppdal. 
Buss til og fra Oppdal skal fortsatt gå igjennom Grøavegen.  Det mangler av-  og 
påstigning / busslomme fra Elverhøy bru til grensen ved Flatvadura på rv. 70. 

3. Bussrute tur / retur Ålesund / Trondheim om Sunndalsøra, Surnadal og Rindal må 
opprettholdes, da dette er et viktig kollektivtilbud på Indre Nordmøre, og spesielt viktig 
for syketransport og for studenter. 

4. Ved syketransport må det være mulig for pasienter / sykehus i Helse Midt-Norge å 
reservere plass for pasienter på bussene.  

5. Bussruter mellom Tingvoll og Sunndalsøra og Surnadal og Sunndalsøra må tilpasses slik 
at de muliggjør pendling for elever i videregående skole mellom disse kommunene. 

6. Hjem for en 50-lapp for 18 – 23 år skal også gjelde for mennesker med nedsatt 
funksjonsevne – det vil si bil / buss tilrettelagt for disse. 

7. Med henvisning til punktene 4 og 6 bes det om at bussene skal trafikkere den gamle 
fylkesvegen gjennom Ålvundeid. 

 

OVERSENDELSESFORSLAG: 

Ungdomsrådet bidrar med innspill til ruteendringsprosessen fra 2019. 
 

 

 

PS 57/18 Møtereglement for kommunestyret, økonomi- og 
planutvalget, oppvekst- og omsorgsutvalget, teknikk-, miljø- og 
kulturutvalget mv.  samt reglement for folkevalgtes innsynsrett - 
Revisjon 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre vedtar Møtereglement for kommunestyret, økonomi- og planutvalget, 
oppvekst- og omsorgsutvalget, teknikk-, miljø- og kulturutvalget mv. og reglement for 
folkevalgtes innsynsrett.  Nytt reglement er gjeldende fra 13.06.2018. 

 

Behandling i Kommunestyret - 13.06.2018  



Utvalgssekretær Brit Helene Resell orienterte innledningsvis. 

 

Representanten Hallvard G. Hagen, SP, la fram følgende endringsforslag: 

«1. Møteinnkalling sendes ut minst 8 dager før møtedagen. 

2. Det skal framgå av møteprotokollen hva den enkelte medlem stemte i den enkelte sak.  Dette 
ved at mindretallet angis med navn og partitilhørighet.  Der alle partiets medlemmer stemmer 
samlet er det nok å angi gjeldende partiforkortelse.» 

 

Representanten Maja Solli, V, la fram følgende endringsforslag: 

«1. I setningen Ordfører bestemmer og og av hvem spørsmålet skal besvares av, strykes om.  
Setningen blir da: Ordføreren bestemmer av hvem spørsmålet skal besvares. 

2. Endres til enhver tids delegeringsreglement også under utvalgene. 

3. Stryke at spørsmålsstiller må være til stede når svar skal gis i kommunestyremøtet. 

 

Representanten Erling Rød, FrP, la fram følgende tilleggsforslag: 

«Det skal være orienteringer eller partsinnlegg fra ikke-folkevalgte som angår ei sak som skal 
drøftes i møtet.» 

 

VOTERING: 

Det ble foretatt en punktvis avstemming med følgende resultat: 

Forslaget fra Senterpartiet: 

- Punkt 1 ble vedtatt med 16 mot 9 stemmer avgitt for innstillingen. 
- Punkt 2 falt med 9 mot 16 stemmer avgitt for innstillingen. 

Forslaget fra Venstre: 

- Punkt 1. ble vedtatt med 23 mot 2 stemmer avgitt for innstillingen. 
- Punkt 2 ble vedtatt med 24 mot 1 stemme avgitt for innstillingen. 
- Punkt 3 falt med 5 mot 20 stemmer avgitt for innstillingen. 

Forslaget fra Fremskrittspartiet falt med 7 mot 18 stemmer. 

Til slutt ble innstillingen med de vedtatt endringene enstemmig vedtatt. 

 

Kommunestyret har etter dette fattet slikt vedtak: 

 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre vedtar Møtereglement for kommunestyret, økonomi- og planutvalget, 
oppvekst- og omsorgsutvalget, teknikk-, miljø- og kulturutvalget mv. og reglement for 
folkevalgtes innsynsrett med følgende endringer: 

 Møteinnkalling sendes ut minst 8 dager før møtedagen. 
 I setningen Ordfører bestemmer om og av hvem spørsmålet skal besvares av, strykes om.  

Setningen blir da: Ordføreren bestemmer av hvem spørsmålet skal besvares. 



 Endres til enhver tids delegeringsreglement også under utvalgene. 
 

Nytt reglement er gjeldende fra 13.06.2018. 
 

 

 

PS 58/18 TrollheimsLab AS - salg av Sunndal kommunes aksjepost 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre gir rådmannen fullmakt til å selge aksjeposten i TrollheimsLab AS, 
organisasjonsnummer 986 725 202, forutsatt en akseptabel pris og at det er enighet om salg 
blant eierkommunene.  

Behandling i Kommunestyret - 13.06.2018  

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre gir rådmannen fullmakt til å selge aksjeposten i TrollheimsLab AS, 
organisasjonsnummer 986 725 202, forutsatt en akseptabel pris og at det er enighet om salg 
blant eierkommunene.  

 

 

PS 59/18 TV-aksjonen 2018 - oppnevning av kommunekomité 
Rådmannens innstilling 

Saken legges fram for kommunestyret til behandling uten innstilling fra rådmannen 

 

Behandling i Kommunestyret - 13.06.2018  

Representanten Lusie Gjersvoll fremmet følgende forslag fra AP: 

«Sunndal kommunestyre velger Sunndal frivilligsentral som kommunekomitè for årets TV-aksjon 
2018 Kirkens bymisjon. 

Sunndal kommune ved service og informasjonsavdelingens serviceteam assisterer komiteen i 
gjennomføringen av aksjonen. 

Komiteen konstituerer seg selv.» 

 

Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre velger Sunndal frivilligsentral som kommunekomitè for årets TV-aksjon 
2018 Kirkens bymisjon. 

Sunndal kommune ved service og informasjonsavdelingens serviceteam assisterer komiteen i 
gjennomføringen av aksjonen. 



Komiteen konstituerer seg selv. 
 

 

 

PS 60/18 Søknad om fritak fra verv som folkevalgt ut valgperioden, 
fra Synnøve Helland 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre innvilger søknad fra Synnøve Helland om fritak fra politiske verv i 
Sunndal kommune fra 01.07.2018 og resten av valgperioden 2015–2019. 

I kommunestyret: 1. varamedlem Halvard G. Hagen rykker opp som nytt 4. medlem for 
Senterpartiet.  2. varamedlem Marit Hjellmo rykker opp som 1. varamedlem, og de øvrige 
varamedlemmer rykker tilsvarende opp en plass.  Som nytt 7. varamedlem for Senterpartiet 
velges: Gunn Marit Musgjerd. 

I økonomi- og planutvalget (formannskapet), valgstyret og klagenemnda:  

Som nytt medlem velges: 

Som nytt varamedlem velges:  

I Nordmøre regionråd ORKide: som ny politisk representant velges: 

I Dovrefjell nasjonalparkstyret: som nytt varamedlem i styret foreslås: 

 

Behandling i Kommunestyret - 13.06.2018  

Representanten Jørgen Singsdal fremmet følgende forslag fra SP: 

«Kommunestyret: Halvard G. Hagen rykker opp som nytt 4. medlem for Senterpartiet.  2. 
varamedlem Marit Hjellmo rykker opp som 1. varamedlem, og de øvrige varamedlemmer rykker 
tilsvarende opp en plass.  Kommunestyret suppleres med nytt 7. varamedlem Gunn Marit 
Musgjerd. 

Økonomi- og planutvalget, klagenemnda, valgstyret for Senterpartiet: 

Medlemmer: 

1.Jørgen Singsdal 

2.Einar Mo 

Varamedlemmer: 

1.Halvard G. Hagen 

2.Eystein Opdøl 

Nordmøre Regionråd ORKidè: Ny politisk representant velges Jørgen Singsdal. 

Dovrefjell nasjonalparkstyre: Nytt varamedlem velges Maja Solli, Venstre. 

(Dersom forslaget til valg til ØP, klagenemnda og valgstyret ble vedtatt, ble følgende forslag 
fremmet: 

Oppvekst- og omsorgsutvalget: 

Medlemmer: 

1.Marit Hjellmo 



2.Endre Seljebø 

Varamedlemmer: 

1.Jørgen Singsdal 

2.Anveig B. Halkjelsvik 

3.Eystein Opdøl» 

 

Representanten Stig Rune Andreassen, FrP, fremmet følgende fellesforslag fra FrP, H, V og KrF: 

«I Nordmøre region ORKidè velges: Arne Christen Drøpping» 

 

VOTERING: 

Det ble foretatt en punktvis avstemming med følgende resultat: 

Forslaget fra Senterpartiet om valg til kommunestyret, ØP/klagenemnda/valgstyret og oppvekst- 
og omsorgsutvalget ble satt opp imot innstillingen.  Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

Forslaget fra Senterpartiet om valg til Nordmøre regionråd ORKidè ble satt opp imot 
fellesforslaget fremmet av Arne Drøpping.  Forslaget fra Senterpartiet ble vedtatt med 14 mot 
11 stemmer avgitt for forslaget fremmet av Arne Drøpping. 

Forslaget fra Senterpartiet om valg til Dovrefjell nasjonalparkstyre ble enstemmig vedtatt. 

 

Kommunestyret har etter dette fattet følgende vedtak: 

 
Vedtak: 

Sunndal kommunestyre innvilger søknad fra Synnøve Helland om fritak fra politiske verv i 
Sunndal kommune fra 01.07.2018 og resten av valgperioden 2015–2019. 

 

I kommunestyret: 1. varamedlem Halvard G. Hagen rykker opp som nytt 4. medlem for 
Senterpartiet.  2. varamedlem Marit Hjellmo rykker opp som 1. varamedlem, og de øvrige 
varamedlemmer rykker tilsvarende opp en plass.  Som nytt 7. varamedlem for Senterpartiet 
velges: Gunn Marit Musgjerd. 

 

I økonomi- og planutvalget (formannskapet), valgstyret og klagenemnda:  

Medlemmer: 

1.Jørgen Singsdal 

2.Einar Mo 

Varamedlemmer: 

1.Halvard G. Hagen 

2.Eystein Opdøl 

 

I oppvekst- og omsorgsutvalget for Senterpartiet: 

Medlemmer: 



1.Marit Hjellmo 

2.Endre Seljebø 

Varamedlemmer: 

1.Jørgen Singsdal 

2.Anveig B. Halkjelsvik 

3.Eystein Opdøl  

 

I Nordmøre regionråd ORKide: som ny politisk representant velges: Jørgen Singsdal 

 

I Dovrefjell nasjonalparkstyret: som nytt varamedlem i styret foreslås: Maja Solli 

 

PS 61/18 Høringsuttalelse til NOU 2018:4 Sjøveien videre - forslag til 
ny havn- og farvannslov 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre støtter høringsuttale fra Orkidé - Nordmøre Regionråd i sin helhet, og 
understreker følgende sentrale temaer: 

- Avgrensinger mot kommunens kommunegrenser og selvråderett over kystnære områder 
i sjøarealet, særskilt når det gjelder viktig næringsvirksomhet som oljeservice og 
akvakultur ift. trafikk, sikkerhet, administrasjon og økonomi, må utredes særskilt i egen 
høring før lovendringen gjennomføres.  

- Ansvaret og myndighet for kommunale sjøområder fortsatt skal ligge hos kommunene, 
og at finansieringen med anløpsavgift må videreføres.  

- Forslaget om å innføre et organisatorisk skille mellom forvaltning av farvann og drift av 
havnevirksomhet må erstattes av et krav om regnskapsmessig skille.  

- Tilsynet med utbytteadgangen på havnekapitalen må videreføres og tydeliggjøres slik at 
den sikrer fortsatt god utvikling av havnenes rolle i det regionale og nasjonale 
transportsystemet.  

- Lovendringen bør omfatte en helhetlig tydeliggjøring av reglene om ansvar og 
sanksjonering av forurensning i farleder og havner både når det gjelder fjerning av vrak, 
direkte utslipp i sjø, røyk/gass og støy fra sjø til annen virksomhet i sjø og til boliger. 

 

Behandling i Kommunestyret - 13.06.2018  

Innstillingen ble vedtatt med 24 mot 1 stemme. 

 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre støtter høringsuttale fra Orkidé - Nordmøre Regionråd i sin helhet, og 
understreker følgende sentrale temaer: 

- Avgrensinger mot kommunens kommunegrenser og selvråderett over kystnære områder 
i sjøarealet, særskilt når det gjelder viktig næringsvirksomhet som oljeservice og 
akvakultur ift. trafikk, sikkerhet, administrasjon og økonomi, må utredes særskilt i egen 
høring før lovendringen gjennomføres.  



- Ansvaret og myndighet for kommunale sjøområder fortsatt skal ligge hos kommunene, 
og at finansieringen med anløpsavgift må videreføres.  

- Forslaget om å innføre et organisatorisk skille mellom forvaltning av farvann og drift av 
havnevirksomhet må erstattes av et krav om regnskapsmessig skille.  

- Tilsynet med utbytteadgangen på havnekapitalen må videreføres og tydeliggjøres slik at 
den sikrer fortsatt god utvikling av havnenes rolle i det regionale og nasjonale 
transportsystemet.  

- Lovendringen bør omfatte en helhetlig tydeliggjøring av reglene om ansvar og 
sanksjonering av forurensning i farleder og havner både når det gjelder fjerning av vrak, 
direkte utslipp i sjø, røyk/gass og støy fra sjø til annen virksomhet i sjø og til boliger. 

  



Interpellasjoner 

IN 3/18 Interpellasjon til kommunestyremøte 13.06.2018 - plastforurensing, 
overgang til papirposer, fra Jonas Bjørnson Koksvik, SV 
Behandling i Kommunestyret - 13.06.2018  

Representanten Jonas Koksvik, SV, la fram følgende interpellasjon i kommunestyret: 

«Plastproblemet 
Havet gir oss det vi treng; mat, oksygen, inspirasjon, arbeidsplassar og regulerer klimaet. 
Likevel behandlar vi havet som ei stor søppelkasse. 
 
Over 15 tonn plast hamnar i havet kvart einaste minutt, og vi er langt på overtid med å gjere 
noko med problemet. Plastproblemet er no så stort at det kan observeres på eikvar strand i 
alle verdenshjørna. Den gode nyheten er at vi kan løse det! 
 
Sunndal Kommune har innført ordninga med å sortere plast, ei ordning vi er glad for blei satt i 
verk. Som enkeltpersonar blir vi no ansvarleggjort for å bidra til å redusere bruken av, og 
forsøplingen av, plastikk.  
 
Det er bra at vi som enkeltpersonar kan påverke plastmengden direkte.  
Sunndal SV har tru på at bedrifter og ulike virksomheter også kan bidra i så måte. 
 
Ta f.eks. butikkar og handlenett i plast. Mange matbutikkar har lenge hatt sal av 
fleirgongsposar som eit alternativ. I tillegg har nokre matbutikkar på Sunndalsøra 
papirposar som ei mulegheit til sine kunder no. Det er likevel plastposar som det blir brukt 
mest av på butikkane, både i matbutikkar og andre.  
 
Sunndal SV har stor tru på at ein overgang til papirposar i staden for plastposar vil påvirke 
plastmengden positivt. 
 
Eg ber derfor ordføraren og kommunestyret om å bli med oss på å oppfordre alle butikkar i 
Sunndal til å tilby papirposer til sine kunder. 
 
Forslag: Sunndal kommunestyre oppfordrar alle butikkar i Sunndal til å tilby kundane 
papirposar i staden for plastposar.» 
 
 

Ordfører Ståle Refstie la fram følgende svar i møtet på interpellasjonen fra Jonas Koksvik: 

«Svar på interpellasjon fra Jonas Koksvik: 

Om plastproblemet 

I en interpellasjon foreslår Jonas Koksvik fra Sunndal Sosialistisk Venstreparti at 
kommunestyret vedtar følgende: 

Sunndal kommunestyre oppfordrar alle butikkar i Sunndal til å tilby kundane papirposar i 
staden for plastposar. 

Bakgrunnen for forslaget er det store problemet med plastforurensing som nordmenn flest nå 
har blitt klar over og har tatt inn over seg. Engasjementet og viljen til å bidra i kampen mot 
plastforurensing er stor, særling blant barn og unge. Selv har jeg blant annet diskutert dette 
med 8. trinn ved Sunndal ubgdomsskole, som har kartlagt svinnet av gummigranulat fra 
kunstgressbanen og fotballhallen på Sande. 



Å rydde opp i plastforurensingen vil ta tid, men vi må begynne et sted. Overgang fra plastposer 
til papirposer er et godt sted å begynne. Jeg støtter derfor Koksvik sitt forslag om å oppfordre 
alle butikker i Sunndal om å tilby papirposer istedenfor plastposer, og oppfordrer 
kommunestyret om det samme. 

 

Forslaget i interpellasjonen fra Jonas Koksvik, SV, ble vedtatt med 24 mot 1 stemme (det var 25 
representanter til stede under votering). 

 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre oppfordrar alle butikkar i Sunndal til å tilby kundane papirposar i staden 
for plastposar. 
 

 

 

  



IN 4/18 Interpellasjon til kommunestyremøte 13.06.2018 - utlånssentral som tiltak 
mot barnefattigdom, fra Arne Christen Drøpping, KrF 
Behandling i Kommunestyret - 13.06.2018  

Representanten Arne Christen Drøpping, KrF, la fram følgende interpellasjon i kommunestyret: 

«Interpellasjon om utlånssentral som tiltak mot barnefattigdom. 
Eg stilte eit spørsmål om dette i spørrehalvtimen i kommunestyret 13.des 2017. Da var 
søknadsfristen for 2018 akkurat gått ut. Ordføraren sa i sitt svar at han såg positivt på eit slikt 
tiltak.  

Regjeringa har ei brei satsing mot barnefattigdom i Norge og har bevilga 269 mill i 2018. Det 
har vore ein jamn auke frå 116 mill i 2014.  Barne- og likestillingsminister Linda Hofstad 
Helleland utaler bl.a:  «Barn som vokser opp i lavinntektsfamilier skal ha muligheter for å delta 
på ferie- og fritidsaktiviteter på lik linje med andre.» 

Ledar i Sunndal KrF, Ingunn Karijord og undeteikna var 23.mai på besøk for å sjå på 
utlånssentralen i Nesset kommune. Etter vår vurdering har dei over tid utvikla ein god modell 
for dette arbeidet med midlar mot barnefatrtigdom. I kommunestyret vil eg vise nokre bilete 
om dette.  

Her kjem eit sitat frå årsmeldinga til Frivilligsentralen i Nesset:  

I 2017 har vi hatt omtrent 240 utlån fra utstyrspoolen. Det er en økning på 15% i forhold til ulånet i 
2016. Størst er økningen av utlån av kajakker og utstyr i båthuset. Vi holdt 5 våttkort kurs i 2017 
som har vært med å bidratt til økt utlån. Det er spesielt gledelig å se at innbyggere fra hele 
kommunen og alle samfunnslag ser nytten av, og benytter seg av utstyrspoolen. I løpet av 2017 har 
vi kjøpt inn 16 par nye ski, og ellers gjort en del reparasjoner og vedlikehold på utstyret vi har. Mye 
av utstyret begynner å bære preg av at det er noen år, og at det har vært mye brukt. 

Vi må ikkje gløyme at vi allerde har ein del utlån: Utlån av skøyter ved isbanen på Gjøra, fiskeutstyr i 
regi av Sunndal jeger- og fiskeforening for barn og litt ski til utlån ved enkelte skolar.  Likevel meiner eg 
vi har mykje å vinne for dei som kjenner barnefattigdomen på kroppen om vi utviklar dette på ein meir 
systematisk måte. Og slik som dei praktiserer det i Nesset er utstyret for utlån til alle. Her kan nemnast 
friluftsutstyr som telt, kano, kajakk, syklar, ski og elles det som etter kvart viser seg hensiktsmessig.  Frå 
Nesset kan nemnast at dei har prøver å ha kveldsope dagen før skulane har skidag eller sykkeldag. 

Dette er både utstyr og tankegang som må utviklast over tid, men vi må starte med å utvikle det. Slik 
som i Nesset bør frivilligsentralen vere ein plass for å utvikle ein slik utlånsplass. Vi bør bruke hausten til 
å drøfte oppgavene og strukturen for frilligsentralen slik at vi er klar til å søke når fristen for søknad om 
pengar kjem. (desember -18) 

 

Forslag til vedtak:  

Kommunestyret ber administrasjonen utrede drift av frivilligsentralen og muligheter til å kome i gang 
med ein utlånssentral. Dette bør kome i gang tidleg på hausten 2018 slik at Sunndal kommune er klar til 
å søke om midlar mot barnefattigdom for 2019. 

 

Ordfører Ståle Refstie la fram følgende svar i møtet på interpellasjonen fra Arne Christen 
Drøpping: 

«Svar på interpellasjon fra Arne Drøpping: 
Om utlånssentral som tiltak mot barnefattigdom 



 

I en interpellasjon foreslår Arne Drøpping fra Sunndal Kristelig Folkeparti Sunndal at 
kommunestyret vedtar følgende: 

Kommunestyret ber administrasjonen utrede drift av frivilligsentralen og muligheter til å kome i 
gang med ein utlånssentral. Dette bør kome i gang tidleg på hausten 2018 slik at Sunndal 
kommune er klar til å søke om midlar mot barnefattigdom for 2019. 

Bakgrunnen for forslaget er at regjeringas satsing mot barnefattigdom, herunder midler som 
kommunene kan søke på til slike tiltak, samt gode er faringer med utlånssentraler i andre 
kommuner. 

Jeg synes dette er et godt forslag. I Sunndal finnes flere muligheter for lån av utstyr til 
fritidsaktiviteter, og en det av dette har kommunen anskaffet ved bruk av midler øremerket 
tiltak mot barnefattigdom. Å sette utlån av utstyr til fritidsaktiviteter i system vil gi et bedre 
tilbud til alle barn og unge, uavhengig av foreldrenes lommebok, noe som er viktig for meg. Å 
legge en slikt utlån til Sunndal frivilligsentral vil dessuten styrke og utvikle frivilligsentralen. Det 
vil også være positivt. 

Jeg støtter derfor Drøppings forslag om å be kommuneadministrasjonen forberede etablering 
av en utlånssentral ved frivilligsentralen, og oppfordrer kommunestyret om det samme.» 

 

Forslaget i interpellasjonen fra Arne Christen Drøpping ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Kommunestyret ber administrasjonen utrede drift av frivilligsentralen og muligheter til å kome i gang 
med ein utlånssentral. Dette bør kome i gang tidleg på hausten 2018 slik at Sunndal kommune er klar til 
å søke om midlar mot barnefattigdom for 2019. 


